9 Pieces
320 m?

Réf. B-1855
7 350 000 €

Nice
Maison a vendre (06000)
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Nice mont boron / cap de nice, magnifique villa, 9 pieces, elle offre un
espace généreux et confortable pour une grande famille ou pour
accueilllir des invités. La maison dispose d'une surface habitable de 320
m2, avec une répartition intelligente des espaces, comprenant
notamment une cuisine, un double séjour, 6 chambres en suite.
|'extérieur est agréablement complété par une piscine a débordement,
2 garages, 1 parking, exposition sud-ouest face a la méditerranée avec
nombreuses baies vitrées, proche toutes commodites. Vue féerique sur

la baie des anges.

Nice mont boron / cap de nice — magnificent 9-room villa offering generous and
comfortable living space, ideal for a large family or for entertaining guests. The
property features a living area of 320 sqm, with a well-designed layout including a
fully equipped kitchen, a double living room, and 6 en-suite bedrooms. The exterior
is beautifully enhanced by an infinity pool, 2 garages, and 1 parking space. Enjoy a
south-west exposure facing the mediterranean, with numerous floor-to-ceiling
windows, and close proximity to all amenities. A breathtaking, fairy-tale view over
the bay of angels.

CENTURY 21 LAFAGE TRANSACTIONS BEAULIEU
4 BD MARECHAL FOCH - 06310 BEAULIEU-SUR-MER
Contacter I'agence

Voir tous les biens de cette agence
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